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IISAKU GÜMNAASIUM 

hoolekogu koosoleku protokoll nr 03/06-28 

 

Toimumisaeg: 28. juuni 2022, kell 18.00-19.30  
Toimumiskoht: Teams 
Koosoleku juhataja: Annely Oone 
Osavõtjad: Annely Oone, Indrek Rajamets, Anneli Kollo 
Puudusid: Jüri Moor, Laura Johanna Kask, Emma Labe, Priit Palmet, Marika Valter, Lilian Karp, Kairi 
Hõbemeri, Mait Samuel, Külli Guljavin 
Protokollija: Annely Oone 
  
Päevakord:  

1. Alutaguse valla arengukava muutmise eelnõusse ettepanekute tegemine 
2. Iisaku Gümnaasiumi gümnaasiumiastme spordisuuna jätkumine 
3. Muud küsimused 

 
Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 

1. Alutaguse valla arengukava muutmise eelnõusse ettepanekute tegemine 
 

Kohalolijad avaldasid arvamust eelnõu osas. Märgiti, et tänaseni pole toimunud 
vallavalitsuse ega volikogu poolt arutelusid eelnõusse sisendi loomiseks. Jääb arusaamatuks, 
kelle poolt on koostatud näiteks uued väljakutsed. Eelnõud peeti puudulikuks, sest 
puuduvad vajalikud andmed, mille põhjal esitada väljakutseid ja eesmärke. See kehtib 
kõikide arengukava muutvate hariduse osade kohta. I.Rajamets tõi välja muutused võrreldes 
praegu kehtiva arengukavaga ning nenditi, et uues arengukavas on gümnaasiumi arendamist 
puudutav osa, sh jätkusuutliku gümnaasiumi arendamine ning laste võimalus omandada 
gümnaasiumiharidus kohapeal üldse välja jäetud. Nenditi, et eelnõu on laste ja 
lastevanemate, aga ka kooli ja kogukonna huve kahjustav. Kuni kevadeni 2022 on kool 
arenenud jõudsalt, selle tulemusena on kasvanud oluliselt õpilaste arv ning on täheldada 
noorte perede naasmist ja elama tulekut just Iisaku alevikku. Muutused tähendaksid 
saavutatud edu käega laskmist. 

Osalejad otsustasid hoolekogu liikmete väikese osavõtu tõttu saata eelnõusse muutmise 
ettepanekud eraldisseisvalt.  

 O t s u s t a t i :   

- Saata muudatusettepanekud eelnõusse eraldiseisvalt, mitte hoolekogu nimel.  
 

2. Iisaku Gümnaasiumi gümnaasiumiastme spordisuuna jätkumine 

Teema arutamiseks ei olnud kohapeal gümnaasiumi ega vallavalitsuse esindajat. Korvpalli 
teemal laste ja lastevanematega maikuus toimunud koosolekul andis spordispetsialist 
abivallavanema ja volikogu esimehe juuresolekul teada, et 15. juuniks selgub, kes hakkab 
sügisest RHKK asemel koolis korvpallisuunda vedama. Abivallavanem teatas hoolekogu 
esimehele meili teel, et vastus on sama, mis koosolekul - kui õpilasi on korvpalli 
valikainetele, siis on olemas sügisest treener ja tunnid jätkuvad, mängudel osaletakse ning 
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õpilaste vastuvõtt jätkub ka praegu ja täpsem number selgub augustis. A.Oone sõnul sellist 
infot koosolekul ei jagatud. 

K.Hõbemeri kirjutas lisaks, et hoolekogu kaudu infot nad ei lubanud jagada ning vastav info 
läheb valla lehte, seega ei ole nad kedagi petnud. Hoolekogule ei antud lubadust esitada 
ülevaadet ja infot.  
 
Kohaolijad nentisid, et tänaseks ei ole vallavalitsus täitnud lubadust ning õpilastel on 
tänaseni selgusetus tuleviku ees. Infot ei ole olnud ei valla lehes ega sellest ei tea ka 
lapsevanemad. Leiti, et ei vald ega kool ei ole RHKKga lepingut maikuus lõpetades käitunud 
laste ja vanemate suhtes korrektselt ning on tekitatud kahju. Kogu olukord on kahjulik kogu 
koolile. 
 

O t s u s t a t i :   

- Võtta informatsioon teadmiseks ja arutada järgmisi samme. 
 

3. Muud küsimused 

I.Rajamets andis ülevaate Avinurmes toimunud maakoolide esimesest konverentsist. Ta tõi 
välja Saaremaa valla seisukoha, et haridus peab olema omavalitsuse prioriteet ning 
koolivõrgu struktuur hajus. On tekkinud uus tendents, et õpilased lähevadki üle täies mahus 
koduõppele, sest kool asub kaugel. Konverentsil osalenud teadlase sõnul peaksid 
maagümnaasiumid rohkem töötama selles suunas, et noortele luua võimalus õppida 
väiksemas koolis. Tõdeti, et see tendents süveneb ning lapsed otsivad eduelamusi just 
väiksemas koolis, sest suures ei saa nad oma oskusi avaldada. Konverentsil arutati kooli 
juhtimise teemal ning leiti, et kui koolil pole head juhti, takistab see koolil areneda, samuti 
peab koolijuht oskama küsida kõikidelt tagasisidet. 

A.Oone teatas, et tema poole pöördus kooli õpetaja, kelle sõnul on koolis õpilastega 
tekkinud probleemide tõttu tema töö kooli juhtkonna tõttu tugevalt häiritud ning pinge 
tõttu on keeruline keskenduda igapäevatööle. Hoolekogu esimees vestles sel teemal nii 
õpetaja kui kooli direktoriga. Kooli poolt leidis olukord lahenduse. A.Oone leidis, et sügisel 
tuleks hoolekogul teha lastevanemate poole pöördumine, et nad saavad koolis tekkinud 
probleemide puhul pöörduda ka hoolekogu poole ning ei pea otse kirjutama 
ministeeriumile. 

O t s u s t a t i :   

- Võtta informatsioon teadmiseks. 
- Koostada õppeaasta alguses lastevanemale kiri hoolekogu tööst. 

 

Sellega loeti päevakord ammendatuks ja koosolek lõppenuks. 

 
Juhataja ja protokollija: Annely Oone (allkirjastatud digitaalselt) 
 


